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fungerar bra. Rådet tycker att Stockholm är en tillgänglig stad och att man ska 

arbeta vidare för att lyfta fram, samt utveckla kännedomen om stadens 

tillgänglighet som ett bra turist- och besöksmål. Rådet nämnde att den så kallade 

Stockholmsmodellen vid övergångsställen underlättar, liksom tillgängliga 

offentliga lokaler, lånerullstolar och digitala guider m.m.  

 

Lars Lindén konstaterade att lokalen Drätselnämndens sessionssal för SBRs 

sammanträde inte var tillgänglig för hörselskadade, det saknades hörselslinga. 

 

På Stockholmsmässan ansvarar och bekostar arrangören tillgången till 

hörselslingor vid sin utställning/monter, vilket de av kostnadsskäl ofta väljer bort. 

Detta medför att mässaktiviteterna inte är tillgängliga för hörselskadade. Olle 

Zetterberg för vidare denna information till Stockholmsmässan. 

 

Rådet nämnde att bankomaterna vid Farsta Torg är för höga och inte tillgängliga 

för funktionsnedsatta personer.  Olle Zetterberg och Annika Elmlund (M) för 

denna information vidare till företagsgrupperna respektive bankföreningen.   

 

Rådet vill uppmärksamma att vissa funktionsnedsättningar inte syns, samt att det 

finns symboler att använda för företag om tillgänglighet.  

 

Entré Stockholm har funnits i många år och kommer inom kort att läggas ned på 

Stadsbyggnadskontorets hemsida. Informationen kring detta har tagits i SBKs råd 

för funktionshinderfrågor och godkänts då de anser att näringen själva ska 

tillhandahålla informationen.   

 

 

§ 14.       Övrigt 

Inga övriga frågor förelåg och vice ordföranden Monia Benbouzid (MP) avslutade 

mötet. 
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